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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  extraordinari 
Data:  9 de desembre de 2019 
Horari:  17 hores 
Lloc:  sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Manuel Galán Massanet,  batle 
Maria Bel Llinàs Pastor,  regidora 
Antoni Josep Valle Font,  regidor 
Antonio Bonet Company  regidor 
Maria Isabel Nieto Sepúlveda, regidora 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Manuel Rocha Barrientos,  regidor 
Sebastián Carrió Dalmau,  regidor 
Ana María Comas Delgado,  regidora 
Inmaculada Moreno Mayal,  regidora 
Maria Pastor Gelabert,  regidora 
Jeroni Esteva Alzamora,  regidor 
Juan Lliteras Espinosa,  regidor 
 
Sílvia Ripoll Genovart,  secretària accidental 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, del pressupost de 2020. 
2. Ratificació, si s’escau, de l’acord de la Junta de Govern Local de 27 de novembre de 2019, 
d’aprovació dels criteris d’autorització de proves esportives de recorregut i el seu calendari 
(exp. 2019/4119). 
3. Aprovació, si s’escau, de la proposta d’acord de modificació d’una fitxa de la relació de llocs de 
treball. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, del pressupost de 2020 
 
El regidor d’Hisenda, Sr. Rocha, explica, de manera resumida, el contingut del pressupost: 
 
<<Presentam, per a la seva aprovació, després del debat pertinent, un pressupost per a l’any 2020 
que s’apuja a 12.081.259,56 € enfront dels 11.771.000 € de l’any 2019.  
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Entenem el pressupost com una previsió d’ingressos i despeses de cara a l’any 2020. Entenem que 
el pressupost és una eina flexible i que s’ha d’anar adaptant a la realitat i a les diverses 
circumstàncies que puguin succeir dins el 2020. 
 
Partim d’una previsió d’ingressos on els ingressos directes són pràcticament els mateixos. Són 
ingressos derivats de l’impost de naturalesa rústica i urbana, impost sobre vehicles, plusvàlues i 
activitats empresarials. S’apugen a la quantitat de 4.760.000 € i és la major font d’ingressos, enfront 
dels 4.777.656,59 € de l’any 2019. 
  
Presentam uns ingressos indirectes que es corresponen, bàsicament, a l’impost de construccions, 
que s’apugen a la quantitat de 570.595 euros, enfront dels 565.049,48 € de l’any 2019, i que, com 
podeu veure, són pràcticament els mateixos. 
 
En el capítol de taxes i altres ingressos hi ha un increment d’uns 204.000 € respecte de l’any 2019 i 
situa aquest capítol d’ingressos en 3.778.752 €. Aquest increment no es deu a un increment en les 
taxes, sinó a una major i millor gestió d’aquest tipus d’ingrés. 
 
El capítol de transferències corrents, on hi ha les diferents subvencions i els ingressos que ens fan 
altres administracions públiques destinats a sufragar despesa corrent, com poden ser tots els 
ingressos relacionats amb el Centre de Dia, la Residència, les escoletes, etc., és pràcticament el 
mateix que l’any passat, amb la quantitat de 2.247.510 €.  
 
Els ingressos patrimonials pugen 33.102 euros i són ingressos relacionats amb lloguers i cànons que 
té l’Ajuntament. 
 
I el darrer capítol d’ingressos és el de transferència de capital, relacionat amb aportacions d’altres 
entitats supramunicipals públiques i que s’apuja a la quantitat de 691.299 € enfront dels 890.497 € 
de l’any 2019. La seva disminució es deu al fet que no hi ha tanta inversió subvencionada com l’any 
passat.  
 
Pel que fa a les despeses, l’increment més accentuat és al capítol I. Aquest capítol és el de personal. 
Hi ha un increment de 425.628,18 €, situant aquesta despesa en 5.131.160,47 € enfront dels 
4.705.532,29 €. Hi ha diferents motius que justifiquen aquest increment: 
 
- En primer lloc, és l’aprovació de la RLT que vàrem fer en el plenari del mes de febrer de 2019 i 

que va ser aprovada per unanimitat de totes les forces polítiques, amb un cost total d’uns 140.000 
euros. 

- S’ha posat en plantilla a 2 treballadores i mitja que hi havia a la Residència, ja que estaven 
contractats a través d’una empresa externa.  

- S’ha pressupostat una vacant de policia per donar sortida a la petició d’un policia tutor que han 
fet tots els centres educatius d’Artà. 

- S’han fet tots els increments en matèria d’actualització de sous tal com marca la diferent 
normativa: un 2,50 % dins el 2019 i un 2 % dins el 2020 en previsió del que pugui marcar la Llei 
de pressupostos de 2020. 
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L’altre increment destacat es veu en el capítol II, de béns i serveis, que són totes les partides que fan 
referència a manteniment, material fungible, subministraments, arrendaments, materials de neteja, 
etc. Aquest capítol sofreix un increment de 436.331,72 €, passant dels 3.772.864,89 € al 2019 als 
4.209.196,61 € al 2020.  
 
Aquest és un dels capítols on ens comprometem a fer-hi molta feina aquest any i començarem amb 
tot el tema del consum d’energia elèctrica. En aquest plenari es va aprovar per unanimitat adhesió al 
pacte de batles per tal de treballar per la reducció d’emissions de partícules de CO2 a l’atmosfera. 
També hem mantingut contactes amb diverses empreses que ens poden ajudar a conèixer, estudiar i 
estalviar energia en les diferents instal·lacions i edificis municipals, fent partícips tots els usuaris 
d’aquestes instal·lacions, incloent-hi les escoles públiques del nostre municipi.  
 
Cal destacar que en aquest capítol hi ha diversos estudis i avantprojectes, com poden ser l’estudi de 
l’ocupació de la via pública, estudis de les diferents ordenances municipals, taxacions de terrenys 
per a possibles compres i l’avantprojecte de la climatització de la Residència. 
 
En el capítol III, de despeses financeres, hi ha una minva de 9.000 € en relació amb el pressupost de 
2019 i aquest capítol queda amb 20.002 €. 
 
El capítol IV, de transferències corrents, i el capítol 5, de contingències, són pràcticament iguals 
que l’any 2019, i s’apugen a 408.972 € i 109.002 €, respectivament.  
 
El capítol VI, d’inversions reals, és el que ha sofert una disminució major i ha passat de 
2.084.297,14 € a 1.530.649,80 €, i aquí hi ha inversions lligades directament a subvencions, algunes 
de les quals són: el vial costaner de la Colònia, una part del mercat cobert d’Artà, la reforma de la 
plaça de Sant Pere, el xibiu de Cala Torta, els 200.000 € dels pressupostos participatius, entre 
d’altres partides. 
 
El capítol IX, de passius financers, és exactament igual que el de l’any 2019, ja que són les diferents 
amortitzacions dels crèdits que tenim i, per tant, no sofreixen cap canvi. S’apuja a la quantitat de 
672.275,48 euros. 
 
Plantejam el pressupost de 2020 com un pressupost que ens permetrà seguir caminant cap a un 
municipi més sostenible i que aposta directament pel seu medi ambient. Els diferents ajustos s’han 
fet a partides d’inversió i de despesa diària i en cap cas s’han minvat partides relacionades amb 
serveis socials, Residència, Centre de Dia o cooperació. S’ha intentat fer uns pressupostos el més 
realistes possible, però que ens han de permetre adaptar-nos a les diferents realitats que puguin 
passar durant el 2020. En resum, el que s’ha intentat és ajustar, al màxim, el pressupost.>> 
 
La regidora d’UIA, Sra. Moreno, avança que el seu vot serà en contra pels motius que exposa a 
continuació. Vol fer constar que fins al 27 de novembre no tengueren l’esborrany del pressupost i 
que, per a ells, que no estan de manera exclusiva a l’Ajuntament, ha estat molt difícil entendre’l. En 
tan poc temps no es pot debatre com ells voldrien. Comenta que varen fer unes preguntes al regidor 
d’Hisenda, que els varen contestar la setmana passada, i que en varen tornar a enviar algunes que no 
havien estat contestades.  
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Quant a l’argumentació de per què hi votaran en contra és la següent:  
 
<<En primer lloc, volem dir que la tramitació del pressupost de 2020 torna ser amb un temps rècord 
i que no hi ha hagut ni temps ni espai per al seu debat. Ens féreu arribar la proposta dia 27 de 
novembre, després de demanar-ho molt més temps abans, i ens deixàreu 5 dies per poder estudiar-
los abans de dia 2, quan es feren les comissions informatives. Entre i entre us férem arribar unes 
preguntes que no varen ser contestades íntegrament. Avui feim el plenari i he de dir que, preparant 
l’argumentació a les 14.30 h, encara no havíem tengut resposta a moltes de les preguntes i, una 
vegada acabada l’argumentació, torn a comprovar que no hem tengut resposta a cap dels dubtes o 
preguntes enviades divendres passat. Volem recordar que cap regidor d’UIA tenim dedicació 
exclusiva i tots tenim la nostra feina. Debatre uns pressuposts de més de 12 milions d’euros i 
discutir les partides no és per resoldre en menys de dues setmanes. A més, avui matí hem demanat 
les bases d’execució de les despeses i ingressos per poder acabar de fer-hi feina. A més, a les 
comissions informatives trobàrem manca d’interès per explicar el projecte de 2020, resumint-ho 
amb unes quantes inversions i dient-nos que ens contestaríeu per correu electrònic totes les 
preguntes. És més, a una pregunta de l’Escola d’Adults, no ens vàreu saber contestar perquè no hi 
havia tots els regidors de l’Equip de Govern per poder explicar-ho. 
 
Nosaltres, a aquesta manera de fer feina, li deim manca de planificació i improvisació. I quan un 
pressupost municipal no està ben planificat i treballat és quan venen les modificacions de crèdit a 
cada plenari i és quan hi ha una execució més baixa de la que hi hauria en un ajuntament com el 
d’Artà. 
 
En segon lloc, ens heu demanat si teníem propostes a fer cinc dies abans de les comissions 
informatives, sense tenir la documentació. No us ha interessat ni saber si hi donaríem suport. Creim 
i tenim la sensació que tant us és el sentit amb què avui votem els pressupostos. I ens molesta, 
perquè és la primera vegada, des de la legislatura passada, que això passa amb tanta evidència, 
sense tenir en compte que aquests tres regidors representam una part de la població artanenca, o 
simplement una manca de planificació i rigor en la tramitació dels pressupostos. 
 
En tercer lloc, com he dit abans, ni tan sols ens heu facilitat la totalitat de la documentació, ja que 
no ens heu adjuntat l’estat del pressupost de despeses i d’ingressos amb el document on hi ha tots 
els moviments (document que he demanat avui matí). Simplement, ens heu passat amb un full de 
càlcul l’estat d’execució de les partides. I, si pot haver-hi qualque cosa pitjor, és que es fa una gestió 
molt poc transparent en l’execució del pressupost municipal. I així no es pot fer feina. 
 
A la pàgina de la web municipal, a la secció de la informació econòmica, tampoc no hi figura cap 
tipus d’informació pública sobre l’execució del pressupost de 2019; bé, cap tipus de informació. A 
nosaltres, això ens confirma que aquesta corporació, en matèria de transparència, està fent passes 
enrere. Així no es pot fer un seguiment de la feina que es fa. 
 
Respecte dels pressupostos en general, abans d’entrar en el detall d’ingressos i despeses, volíem fer 
una parell d’aclariments. Durant el 2019 hi ha hagut 2,2 milions de modificacions de crèdit per 
moure partides d’una banda a una altra o que s’han incorporat. Així, i ja ho hem dit en anteriors 
pressupostos, aquest Equip de Govern no pensa en els projectes i els interessos de la ciutadania, 
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sinó que improvisa dia a dia. Aquestes modificacions suposen un 19 % d’improvisacions i nosaltres 
no ho podem acceptar. 
 
Pel que fa al pressupost de 2019, segons la informació que avui matí hem pogut comprovar, està 
molt lluny de ser satisfactòria. Avui dia s’han executat 10,9 milions dels 13,9 definitius 
pressupostats en despeses. Això torna ser una mostra de no ser capaços de gestionar-lo, només es té 
executat el 78 % del pressupost definitiu. I no podem donar suport, per tant, a un pressupost que no 
s’executa. Ens hauríem de centrar en allò prioritari en àmbit pressupostari per no quedar amb tants 
de doblers sense executar. Encara més greu és que l’execució del pressupost d’ingressos és també 
inferior, la qual cosa suposa que es pot entrar en situació de dèficit per no haver assolit els ingressos 
prevists. En aquest cas, dels 13,9 milions pressupostats només s’han reconegut els drets de 12,7. 
Però el que ens preocupa és que, dels drets reconeguts, només se n’han cobrat 10,5 milions. Estam 
pressupostant uns ingressos per damunt dels que reconeixem i encara en cobram menys. En aquest 
sentit, el que ens preocupa realment és que s’han cobrat 400.000 euros menys del que s’ha gastat i 
entenem que això pot causar una situació de manca de liquiditat i de tresoreria. 
 
També ja ho hem dit en exercicis anteriors, aquest Equip de Govern continua en la línia de la 
privatització de serveis. Si en el pressupost de 2019 hi havia 2.134.663 €, al 2020 n’hi ha 
2.797.385 €, cosa que suposa un increment d’externalitzacions de serveis, exactament un 31 % més. 
Nosaltres seguirem demanant una aposta per uns serveis públics. 
 
Com també diguérem en el pressupost de 2019, hi ha partides en què la despesa és escandalosa i 
sense cap manca de control. Per a això no importa fer pressuposts; simplement, gastam i prou. Per 
posar un exemple, les festes. Dels 145.300 € pressupostats en el programa 3381 de festes, 
actualment ja se n’han gastat 190.212 €, un 31 % més. Es fan unes festes per a què puguin agradar a 
tothom, però molt lluny dels pressuposts de què es disposa. Així tothom pot fer festes. 
 
Són molt els arguments que ens condueixen a no poder donar-vos la confiança en aquests 
pressuposts. 
 
Respecte als ingressos, com en pressupostos anteriors, hi ha algunes partides que no veim clares, 
perquè, tot i que en números absoluts no suposen una gran quantitat, sí que en percentatge 
experimenten un creixement que no veim justificat i que no se’ns ha explicat. Per exemple: 
 
- 31105, d’Escola d’Adults: s’incrementa un 40 % quan els drets reconeguts reals estan per davall 
del que ja s’havia pressupostat. A més, en un moment en què l’Escola d’Adults s’ha buidat de 
contingut. 
-39310, d’infraccions d’ordenances: s’ha pressupostat multiplicant la quantia de 2019 per cinc. De 
1.000 passam a 5.000 i, fins i tot, tenim 0 euros de drets reconeguts. No sabem quines ordenances 
són les que generaran aquests ingressos. 
 
Hi ha ingressos que manifesten la mala gestió que es fan d’alguns recursos municipals. És el cas de 
la marca D’Artà, que preveu uns ingressos de 9.000 € quan les despeses previstes estan per sobre 
dels 100.000 €. Pensam que els serveis que no són obligatoris no poden suposar una inversió tan 
gran, sobretot quan anam justos a la Residència o al Centre de Dia, o quan gairebé no hi ha partides 
per al foment de la cultura. 
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Sobre la partida d’ingressos per infraccions urbanístiques, no tenim la informació que sol·licitàrem,  
però es pressuposten 90.000 € per a possibles infraccions en urbà, un cop les de rústic estan 
transferides a l’Agència de Disciplina Urbanística, i ens sembla una previsió d’ingrés exagerada i 
no justificada. 
 
Respecte a les despeses, algunes mocions que han estat aprovades per plenari no han tengut 
consignació pressupostària i, per ventura, les haurem de tornar a presentar en aquesta legislatura. 
Per exemple: 
 
- Ajudes per a retolació en llengua catalana: el Servei de Normalització Lingüística (3341) no té cap 
euro pressupostat per publicar una convocatòria, tal com va aprovar el plenari de juliol de 2018. 
Això ens reflecteix una manca de sensibilitat i compromís envers la llengua. 
- No està previst el concurs públic per al servei de Ràdio Artà, moció que també s’aprovà per ple. 
 
Com que no hem tengut resposta, ni avui, a les qüestions plantejades pel nostre grup, hi ha partides 
en les quals no sabem ben bé que s’hi farà. Per exemple:  
 
- No sabem de quines partides es pagarà la totalitat del contracte de recollida de residus i neteja 
viària (1631 22700, de 322.176 €), d’on es pagarà la resta fins a arribar als 600.000 € ,més o manco. 
- La partida 1720 22799, de millora del medi ambient, de gestió d’animals, ens deis que és la de 
Natura Park i no sabem quines feines faran, si té cap tipus de contractació. 
- De la partida 2312 22799, de programes socioeducatius, no sabem què en voleu fer. Només són 
3.000 €, és cert, però no sabem com ho codificau i, sense tenir la informació sol·licitada, per a 
nosaltres és manca de transparència. 
- Heu deixat partides obertes que no hi eren, al 2019, que són per a previsions. És el cas de les 
partides 3233 22199, d’altres subministraments, i 22699, d’altres despeses diverses. El fet que no 
ho digueu i que les obriu significa que hi teniu alguna despesa prevista, però seguiu essent poc 
transparents amb la resta de regidors. 
- A la partida 3331 22799, de treballs d’altres empreses de festivals, s’hi preveuen 120.500 €. Ens 
deis que són per a diversos festivals i creim que cada any demanam el mateix, que desglosseu 
aquesta partida i poder reforçar el suport que rep cadascun per part de l’Ajuntament. Així no 
mostrau les prioritats que hi ha. 
- La partida 3421 22799, del Poliesportiu, s’incrementa a 25.300 € i no sabem què s’hi té previst fer. 
Un projecte per a una altra fase? 
- Hi ha partides que es traslladen a 2020 i tenim dubtes del seu procediment en la tramitació de la 
despesa, ja que, segons la informació que ens heu donat, però que no ens heu completat, no sabem 
el procediment de contractació i ens genera dubtes que puguem parlar de fraccionaments (encara no 
havia sortit aquesta paraula), com per exemple la partida 1611 62301, del servei d’aigua. Al 2019 
heu gastat 125.001 euros i, segons sabem, és per a comptadors digitals d’aigua, i els 10.000 prevists 
per a enguany?  
- A la partida 1710 22700, de parcs i jardins, es preveuen 52.000 € i al 2019 se n’han gastat 
68.300 €. No tornam a tenir la informació sobre el procediment de contractació i, vista la quantitat 
pressupostada i gastada per les feines de jardineria per un mateix concepte, també podríem pensar 
en un fraccionament de contracte. 
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Hi ha partides per a les quals, d’acord amb la informació que ens heu facilitat sobre la situació de 
l’execució del pressupost, no bastarà allò que es preveu en el pressupost de 2020. Això suposa, 
torna-m’hi, una manca de planificació. I només posarem alguns exemples:  
 
- A la partida 1611 22106, del servei d’aigua per a productes farmacèutics, es preveu un pressupost 
de 14.000 euros, quan ja se n’han gastat 18.904. Per a una despesa tan important per mantenir la 
qualitat, salubritat i sanitat de l’aigua no es pot menystenir aquesta partida. 
- A la partida 2313 22102, de gas del servei de la Residència, heu pressupostat 30.000 euros i al 
2019 ja en teniu 42.255 de gastats. Sí, ens heu dit que fareu una reducció en els consums energètics, 
però no ens heu dit com ho fareu. Esperam, en tot cas, que no sigui fent passar fred als residents de 
la Residència. 
- Hi ha una partida, la 1622 22700, del servei de gestió de residus sòlids, on es pressuposten 
367.482 euros, quan al 2019 només n’hi havia 5.000 i se n’han gastat 748. Ens diguéreu, a la nostra 
pregunta de què es preveia aquí, que aquesta partida la passàveu de capítol 1 a capítol 2. No ho 
entenem. Eliminareu personal de l’Ajuntament? Acomiadareu personal? Si no ho feis, on anirà el 
personal? 
- Les despeses del servei de l’administració de comerç, turisme i petites i mitjanes empreses, és, 
segons el nostre parer, un pou sense fons i, a més, reforcen la manca de transparència i la manca de 
planificació en la promoció econòmica del municipi, tan necessària per millorar l’economia de les 
empreses, perquè es fa sense cap sentit i sense cap planificació. I ho posarem amb exemples, amb 
les tres despeses més importants que té aquest servei. En primer lloc, la partida 4301 22799 01, de 
treballs d’altres empreses, està pressupostada en 70.000 euros. Ens diguéreu que era per a la venda 
de l’ArtàCard. Això es paga a una sèrie d’empreses i comerços escollits sense cap criteri objectiu i 
sense cap tipus de concurs i, a més, sense fer cap publicitat per adherir-s’hi, si alguna empresa 
també vol cobrar per vendre l’ArtàCard. És un escàndol aquesta gestió. Segons la nostra opinió, la 
targeta es podria vendre als espais municipals (ses Païsses, Estació o Ajuntament) i aquests doblers 
podrien reinvertir-se en una promoció econòmica que beneficiàs a més empreses del municipi. En 
segons lloc, la partida 4301 22799 02 és per a la sala de transferència de la Cooperativa. Segons la 
nostra opinió, això hauria d’anar a una partida d’inversió i no de treballs d’altres empreses, perquè 
el que s’ha d’executar és una inversió per crear aquesta sala de transferència. I en tercer lloc, la 
partida 4301 48031, de 103.000 euros, per a la gestió de l’estació. Ho hem dit en els ingressos, però 
ho tornarem a repetir. Aquí és quan parlam del pou sense fons i que no s’inverteixen correctament 
els doblers. S’ingressen 9.000 euros i se’n gasten 103.000! A més, es fa, també, sense cap tipus de 
concurs, control, transparència ni publicitat. I, això, a més d’una gestió irresponsable de la partida, 
segons el nostre criteri, és de dubtosa legalitat. 
- La partida 4321 22799 02, de treball d’altres empreses, amb 50.000 euros, no tornam saber a què 
es destina.  
- També s’han previst diverses partides, fins a un total de 109.002 euros, amb la catalogació de fons 
de contingència. Segons ens va respondre el regidor d’Hisenda, aquests fons de contingència són 
per a imprevistos. Segons la definició, el fons de contingència és una partida per fer front a 
eventuals despeses no previstes i, per poder-lo gastar, s’ha de transferir al capítol corresponent on 
calgui fer la despesa. Per tant, de cap de les maneres acceptarem que aquesta quantitat sigui per 
quadrar pressupostos. I serem molt vigilants, ja que només acceptarem que es destinin a despeses 
efectivament eventuals i no previstes. 
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Finalment, hi ha polítiques que UIA desenvoluparia, o no faria mai, que justifiquen, també, el nostre 
vot en contra. Alguns dels exemples serien els següents: 
 
- La partida 1720 63100, de millora del medi ambient, són per enderrocar el xibiu de Cala Torta. 
Fins aquí bé. El que mai no faríem seria gastar doblers públics per tornar construir un xibiu a una 
platja verge i emblemàtica d’Artà. Res ho justifica i no ho podrem defensar mai! 
- En el serveis culturals, la partida 3342 22609, tot i haver gastat 48.793 euros, només es preveuen 
15.000 euros per al 2020. Per a nosaltres, la cultura és una eina indispensable per a la millora de la 
societat i reduïu la despesa al 2020, especialment respecte del que s’hi ha invertit el 2019. Ni una 
passa enrere en la promoció cultural en el nostre municipi.  
- Dins el servei d’arqueologia i protecció del patrimoni es torna a reduir la inversió. Per a UIA, la 
protecció i preservació del patrimoni és bàsica i no podem acceptar aquesta reducció. La partida 
3361 22799 s’ha reduït a gairebé la meitat (de 40.000 a 25.000) i, amb la situació malmesa del 
patrimoni i les necessitats de protegir-lo, promocionar-lo i millorar-lo, aquesta reducció mai no 
rebria el suport d’UIA. 
- El Poliesportiu tenia prevista una sèrie de fases per a la seva rehabilitació. Tots sabem que la carpa 
provisional s’ha de canviar, perquè no compleix cap tipus de normativa. De fet, la seva 
provisionalitat urgeix que es converteixi en definitiva i, al 2020, hi ha 0 euros en inversió al 
Poliesportiu, unes instal·lacions per on passen moltíssims usuaris, molts d’ells nins i nines. 
Semblava que hi havia consens en l’anterior legislatura per invertir cada any una fase en el 
poliesportiu. 
- Aquest Equip de Govern segueix sense donar importància a l’educació i als programes 
socioeducatius. Això queda reflectit en la partida 2312, que encara es redueix més al 2020, ja que 
passa de 5.000 a 3.000 euros. I, a més, no sabem quines són les intencions amb aquesta partida. En 
tot cas, la importància de l’educació és cabdal i aquest Equip de Govern deixa al mínim les partides 
en aquests programes socioeducatius. 
- La partida per a biblioteques (3321), en global, es redueix més d’un 25 % respecte de 2019. Donar 
un servei bàsic, i obligatori, com és el de biblioteca, serà una prioritat per a UIA, però no ho és per a 
aquest Equip de Govern, que, com en cultura i educació, oblida les polítiques progressistes.  
 
Són molts els arguments que hem descrit avui aquí. No hem fet una anàlisi profunda del pressupost, 
però sense la informació pertinent és molt difícil. Esperam que, en pressupostos posteriors, aquest 
Equip de Govern vulgui comptar amb UIA. Estenem la nostra mà perquè això sigui possible amb 
més temps i les reunions que facin falta i així poder reforçar les polítiques progressistes que en 
aquest pressupost es van deixant de banda. Ens tendreu si voleu. Avui, però, el pressupost de 2020 
tendrà el vot en contra d’UIA.>> 
 
El batle vol explicar el que ha comentat la Sra. Moreno sobre la partida del Teatre, que ha disminuït 
molt. No es tracta d’una disminució de la inversió o de la despesa, sinó d’un canvi en la gestió del 
sistema de la taquilla del Teatre dels grups locals, AMIPA, etc., que es farà d’una altra manera. 
 
El regidor del PP, Sr. Lliteras, pensa que l’Ajuntament podria tenir problemes, ja que el capítol de 
personal i de béns i serveis augmenten quasi nou cents mil euros i les inversions reals baixen uns 
cinc-cents mil euros. En el pressupost de 2018 i 2019 no es va complir amb l’objectiu de dotar dels 
desfibril·ladors necessaris, ni es va posar l’aire condicionat a la Residència. A més, també creu que 
les partides d’ingressos no reflecteixen la realitat. Comenta que, per això, hi votarà en contra. 
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El Sr. Rocha comenta que ell tampoc no està de manera exclusiva a l’Ajuntament i també li ha 
costat molta feina preparar aquest pressupost. Comenta a la regidora d’UIA que, amb ajuda dels 
tècnics, han intentat respondre a les preguntes d’UIA i que, si les d’avui no li han arribat, li sap 
greu, però que estan contestades i, si vol, les hi pot explicar en aquest plenari; a més, eren les 
mateixes que ja s’havien contestat i que es tornaven a repetir, perquè no els havia agradat la 
resposta. Pel que fa a tenir informació de l’Ajuntament de manera actualitzada, sempre han tengut 
accés a la informació i als tècnics de l’Ajuntament. Si no l’han tenguda és perquè no l’han 
demanada, perquè els anteriors regidors d’UIA sí que ho feien i la tenien immediatament. Per la 
seva part, els ha ofert reunir-se, els ha demanat aportacions, etc., i no han fet res. El fet que els hagi 
demanat o no el sentit del vot creu que és el menys important.  
 
El mateix regidor diu que, pel que fa a la falta de planificació que comenten, els agradi o no, és 
impossible preveure totes les coses i que per això hi ha partides de contingències, per poder fer front 
als imprevists que puguin sorgir.  
 
També manifesta que tota l’argumentació que fan li sembla molt fluixa. En cultura no s’ha 
disminuït, hi ha més o menys el mateix que l’any passat, però redistribuït en diferents partides i, pel 
que fa al foment de la normalització lingüística, també s’ha previst una quantitat, però està a una 
altra partida. Ell també està aprenent i espera l’any que ve fer-ho millor. S’ha de tenir en compte 
que enguany s’ha hagut d’ajustar tot el tema de personal per fer front a aquesta despesa, però, així i 
tot, no creu que hagi quedat cap partida coixa. Pensa que del pressupost de 2017, que van aprovar 
tots, a aquest no hi ha grans diferències. Demana disculpes si algú s’ha sentit ofès, perquè no ha 
estat la seva intenció i ell sempre ha estat a la seva disposició. Al Sr. Lliteras, li vol dir que els 
ingressos s’han fet damunt la base real del que s’ha recaptat aquests anys i en previsió dels 
ingressos que es podran tenir dins 2020, i que s’ha estat bastant realista. 
 
La regidora d’AA, Sra. Comas, vol fer una valoració més general de les seves àrees. Creu que s’ha 
fet una bona feina en diagnosticar i planificar en aquesta darrera legislatura i creu que l’afirmació 
d’UIA en aquest sentit no és certa. L’important és que hi hagi doblers per executar els plans als 
quals es van comprometre per a 2020. 
 
[En aquest moment, el regidor Antoni Bonet surt de la sala.] 
 
La Sra. Comas pensa que queda marge al pressupost per al compromís per la llengua, però que, si 
UIA hagués fet alguna proposta per escrit, s’hagués pogut incloure perfectament en el pressupost, i 
no fer-la ara d’aquesta manera. Creu que tot el que s’aprova al plenari es pensa fer. Pel que fa a la 
transparència, els regidors de l’oposició tenen accés a tots els documents en temps real i accés a tots 
els tècnics de la casa, i això quan ells governaven no passava. Pensa que no tenen cap voluntat de 
diàleg, que venen aquí a fer el seu corresponent espectacle i no fan res més que afirmar coses que 
no són reals. Tant de bo haguessin plantejat aquestes propostes de la manera adequada, com sempre 
demanen ells, perquè, per la seva part, s’ha ofert moltes vegades a col·laborar i a treballar per 
arribar a consensos. 
 
El batle diu que, evidentment, tots els pressuposts es poden millorar i les relacions entre partits 
també, però hi ha d’haver actitud i temps. Si li preocupen els dos milions de modificacions de 
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crèdit, ha de tenir en compte que no s’ha tractat de moure només partides d’un lloc a l’altre, sinó 
que hi ha hagut una torrentada per mig i això ha suposat una despesa molt forta i que, per això, 
s’han hagut de fer reconeixements extrajudicials de crèdit, entre d’altres, com el que es farà en el 
proper ple. No està d’acord amb què es parli de coses que són acusacions encobertes; si algú te res a 
dir, que ho digui directament o ho denunciï. S’ha de tenir en compte que els pressuposts es 
modifiquen i hi tenen cabuda les seves propostes. Hi ha projectes molt importants, com la 
climatització de la Residència, l’ocupació de la via pública i la canalització del pou del Cementeri 
amb Costa i Llobera, coses que sí són un tema cabdal. 
 
La Sra. Comas diu que el Sr. Lliteras ha recordat la problemàtica de la Residència amb l’aire 
condicionat, i arran d’això vol comentar que també el menjador d’aquesta ha quedat petit i que les 
rajoles del primer pis també s’han de canviar. Per això, la proposta que fa és fer un projecte de 
reforma integral de la Residència i demanar-ho en el proper Pla especial d’ajudes. 
 
La Sra. Moreno respon a Manuel Rocha que les partides del fons de contingència sí que les havien 
entès. També és cert que ell tampoc no té dedicació exclusiva, però pensen que és obligació dels 
regidors saber com tenen les seves partides pressupostàries. A l’oposició això no se sap. Vol donar 
les gràcies als tècnics de la casa per la seva disposició. També vol comentar a la Sra. Comas que no 
li pareix bé que xerri de “demagògia”. Pareix que UIA no ha fet res mai pel medi ambient i que tot 
ho ha fet Alternativa per Artà. Vol remarcar que ells són tres regidors nous i que no han tengut el 
temps necessari per llegir aquest pressupost detingudament. 
 
La regidora d’UIA, Sra. Pastor, explica que ha viscut això per primera vegada i que moltes coses no 
les veia clares i, per això, han tardat molt, perquè hi ha moltes partides tipus “treballs altres 
empreses” que no especifiquen res més i ells no saben per a què són. Ha vist els pressuposts d’altres 
entitats i li han semblat més clars que aquests. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, comenta que, a la reunió que va tenir amb el batle, li va dir 
expressament que, a ell, aquests pressuposts li pareixien clars. Pensa que han de tenir present que, 
quan es té la majoria absoluta, l’oposició l’única cosa que pot fer és dir la seva i ja està. Insisteix en 
el fet que més de 9 milions d’euros en despeses de capítol I i II són moltes i que tant de bo no hi 
hagi cap imprevist gros, perquè no sap com s’hi farà front. 
 
El Sr. Rocha diu, per acabar, que entén que als nous regidors els costi entendre un pressupost, 
perquè a ell mateix, que es dedica a coses similars, també li ha costat molta feina, però que intentarà 
cada any fer-ho millor. Creu que el vot en contra que han manifestat és més polític que tècnic, 
perquè només l’han basat en cosetes, en tres o quatre partides que no han entès bé, i amb això no hi 
pot estar d’acord. És un pressupost molt ajustat i transparent. 
 
Tot seguit, els reunits acorden, per 8 vots a favor (PSOE, PI i AA) i 4 vots en contra (UIA i PP): 
 
1. Aprovar inicialment el pressupost general de l’Ajuntament d’Artà per a l’exercici econòmic de 
2020, juntament amb les seves bases d’execució, el resum per capítols del qual és el següent: 
 
PRESSUPOST D’INGRESSOS 2020   
Capítol               Pressupost 
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I.    Impostos directes     4.760.000,00 
II.   Impostos indirectes       570.595,85 
III. Taxes, preus públics i altres ingressos  3.778.752,00 
IV.  Transferències corrents    2.247.510,00 
V.   Ingressos patrimonials         33.102,00 
VI.  Alienació d’inversions reals      0,00 
VII. Transferència de capital       691.299,71 
VIII. Actius financers        0,00 
IX.   Passius financers        0,00 
Total d’ingressos                        12.081.259,56 
 
PRESSUPOST DE DESPESES DE 2019   
Capítol              Pressupost 
I.    Despeses del Personal    5.131.160,47 
II.   Despeses corrents en béns i serveis  4.209.196,61 
III.  Despeses financeres            20.002,00 
IV.  Transferències corrents       408.972,20 
V.    Fons de contingència       109.002,00 
VI.   Inversions reals     1.530.649,80 
VII. Transferències de capital      1,00 
IX.  Passius financers        672.275,48 
Total de despeses                       12.081.259,56 
  
2. Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots els llocs de treball reservats a 
personal funcionari, personal laboral i personal eventual. 
 
3. Exposar al públic el pressupost general de 2020, les bases d’execució i plantilla de personal 
aprovats, per un termini de quinze dies, mitjançant anuncis en el Butlletí Oficial de les Illes Balears 
i en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament, a l’efecte de presentació de reclamacions per part de les 
persones interessades. 
 
4. Considerar elevats a definitius aquests acords en el cas que no es presenti cap reclamació. 
 
5. Trametre’n un còpia a l’Administració de l’Estat, així com a la comunitat autònoma. 
 
 
2. Ratificació, si s’escau, de l’acord de la Junta de Govern Local de 27 de novembre de 2019, 
d’aprovació dels criteris d’autorització de proves esportives de recorregut i el seu calendari 
(exp. 2019/4119) 
 
El batle explica que es tracta de donar compliment al Reglament d’activitats de recorregut no 
permanents i establir un calendari per a 2020, a instàncies del Consell de Mallorca. Diu que l’acord 
que es va prendre a la Junta de Govern Local i que ara s’ha de ratificar és el següent: 
 
<<1. Aprovar els  criteris  d’autorització i de priorització d’activitats supramunicipals: 
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a) No autoritzar dues proves de recorregut el mateix dia. 
b) No celebrar proves: 

- Diumenges dels mesos de juliol i agost 
 - Setmana Santa. 

 
2. Aprovar els criteris municipals d’autorització i de priorització d’activitats municipals: 

 
a) No autoritzar dues proves de recorregut el mateix dia. 
b) No autoritzar cap prova els dies 16 i 17 de gener. 
c) Les proves esportives a realitzar durant les festes patronals (ja sigui a Artà o a la Colònia de Sant 
Pere) s’han d’incloure dins els programes de festes pertinents. 

 
3. Aprovar el calendari d’activitats l’autorització de les quals està atribuïda a la  competència de 
l’Ajuntament: 

 
- 27/06/2020. Cursa Arran de Mar (atletisme). 19 h. Colònia de Sant Pere (Artà). Organitzador: 
Club Atletisme Artà. 
- 03/08/2020. Cursa popular de les Festes de Sant Salvador (atletisme). 23.59 h. 
Artà.  Organitzador: Club Atletisme Artà. 
- 07/08/2020. Circuit Ciclista Festes de Sant Salvador (ciclisme). 15 h. Artà.  Organitzador: Club 
Ciclista Artanenc. 
- 19/09/2020. Cursa Fira d’Artà (atletisme). 17 h. Artà. Organitzador: Club Atletisme Artà. 
- 25/10/2020. Marató Muntanyes d’Artà (atletisme). Artà. Organitzador: Club Atletisme Artà. 

 
4. Publicar l’acord a la pàgina web de l’Ajuntament. 

 
5. Trametre aquest acord al Servei d’Activitats Classificades del Consell de Mallorca 
(act_class@conselldemallorca.net). 
 
6. Ratificar aquest acord pel Ple de l’Ajuntament.>> 
 
Tot seguit, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Aprovar els  criteris  d’autorització i de priorització d’activitats supramunicipals: 

 
a) No autoritzar dues proves de recorregut el mateix dia. 
b) No celebrar proves: 

- Diumenges dels mesos de juliol i agost 
 - Setmana Santa. 

 
2. Aprovar els criteris municipals d’autorització i de priorització d’activitats municipals: 

 
a) No autoritzar dues proves de recorregut el mateix dia. 
b) No autoritzar cap prova els dies 16 i 17 de gener. 
c) Les proves esportives a realitzar durant les festes patronals (ja sigui a Artà o a la Colònia de Sant 
Pere) s’han d’incloure dins els programes de festes pertinents. 
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3. Aprovar el calendari d’activitats l’autorització de les quals està atribuïda a la  competència de 
l’Ajuntament: 

 
- 27/06/2020. Cursa Arran de Mar (atletisme). 19 h. Colònia de Sant Pere (Artà). Organitzador: 
Club Atletisme Artà. 
- 03/08/2020. Cursa popular de les Festes de Sant Salvador (atletisme). 23.59 h. 
Artà.  Organitzador: Club Atletisme Artà. 
- 07/08/2020. Circuit Ciclista Festes de Sant Salvador (ciclisme). 15 h. Artà.  Organitzador: Club 
Ciclista Artanenc. 
- 19/09/2020. Cursa Fira d’Artà (atletisme). 17 h. Artà. Organitzador: Club Atletisme Artà. 
- 25/10/2020. Marató Muntanyes d’Artà (atletisme). Artà. Organitzador: Club Atletisme Artà. 

 
4. Publicar l’acord a la pàgina web de l’Ajuntament. 

 
5. Trametre aquest acord al Servei d’Activitats Classificades del Consell de Mallorca 
(act_class@conselldemallorca.net). 
 
 
3. Aprovació, si s’escau, de la proposta d’acord de modificació d’una fitxa de la relació de 
llocs de treball 
 
El batle explica la proposta que diu el següent:  
 
<<Al Butlletí Oficial de les Illes Balears de 7 de març de 2019 es va publicar l’aprovació inicial de 
l’Acord regulador complementari de condicions de treballs comunes del personal funcionari i 
laboral de l’Ajuntament d’Artà (relació de llocs de treball), que es va aprovar en la sessió del Ple de 
25 de febrer de 2019. Una vegada transcorregut el termini d’exposició pública i no havent-hi cap 
reclamació, va esdevenir definitiva i es va publicar al BOIB de 9 d’abril de 2019. 
 
Cal dir que certes especificacions de la fitxa del lloc de treball “Director/ora d’activitats de temps 
lliure / Responsable del Centre Jove” varen venir determinades per les característiques del contracte 
de la persona que ocupava el lloc en aquell moment. 
 
Atès que la persona que ocupava aquest lloc de treball ha comunicat la baixa voluntària per motius 
personals, s’ha de procedir a la seva substitució per cobrir el lloc esmentat. 
 
Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà que adopti els següents  
 
ACORDS: 
 
1. Canviar les característiques de la fitxa “Director/ora d’activitats de temps lliure / Responsable 
Centre Jove”, inclosa en la relació de llocs de treball, per adequar-la als criteris generals de la RLT 
abans de dur a terme la nova contractació, canvis que s’especifiquen a continuació: 
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- La denominació del lloc de feina ha de passar a ser “Director/a d’activitats de temps lliure / 
Tècnic/a del Centre Jove”. 
- El nivell de complement de destinació ha de passar a ser el 16. 
- El tram general de categoria professional del complement específic mensual ha de passar a ser de 
170,82 €. 
- El tram especial no consolidable del complement específic mensual ha de passar a ser de 97,84 €. 
 
2. Aprovar la nova fitxa de “Director/ora d’activitats temps lliure / Tècnic/a del Centre Jove”, 
inclosa en la relació de llocs de treball de l’Ajuntament d’Artà. 
 
3. Publicar aquest acord en el BOIB i, de conformitat amb el que determina l’article 169 del text 
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat pel Reial decret 2/2004, de 5 de març, se 
sotmet l’expedient a informació pública per un termini de quinze dies, comptador des de l’endemà 
de la publicació d’aquest anunci en el butlletí oficial de la província, durant el qual les persones 
interessades podran presentar les al·legacions que estimin oportunes. Així mateix, establir que ha 
d’estar a la disposició de les persones interessades a la seu electrònica d’aquest Ajuntament (adreça 
https://arta.cat). Considerar definitivament aprovada La modificació si, durant el termini esmentat, 
no es presenten reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà del termini d’un mes per resoldre-les. 
 
4. Trametre aquest acord al Departament de Recursos Humans i a la representació sindical.>> 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Moreno, demana si es canvia també el complement específic. 
 
El batle diu que sí, perquè s’adequa al nivell 16 i no al 22, com estava. Les funcions són les 
mateixes, però s’havia fet la fitxar amb les característiques de la persona que l’ocupava, que eren 
especials per tenir drets adquirits. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, demana si, quan surti aquesta plaça, s’hi podrà presentar 
qualsevol. 
 
El batle diu que s’hi podrà presentar qualsevol que compleixi els requisits necessaris per accedir a 
la plaça. 
 
Tot seguit, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Canviar les característiques de la fitxa “Director/ora d’activitats de temps lliure / Responsable 
Centre Jove”, inclosa en la relació de llocs de treball, per adequar-la als criteris generals de la RLT 
abans de dur a terme la nova contractació, canvis que s’especifiquen a continuació: 
 
- La denominació del lloc de feina ha de passar a ser “Director/a d’activitats de temps lliure / 
Tècnic/a del Centre Jove”. 
- El nivell de complement de destinació ha de passar a ser el 16. 
- El tram general de categoria professional del complement específic mensual ha de passar a ser de 
170,82 €. 
- El tram especial no consolidable del complement específic mensual ha de passar a ser de 97,84 €. 
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2. Aprovar la nova fitxa de “Director/ora d’activitats temps lliure / Tècnic/a del Centre Jove”, 
inclosa en la relació de llocs de treball de l’Ajuntament d’Artà. 
 
3. Publicar aquest acord en el BOIB i, de conformitat amb el que determina l’article 169 del text 
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat pel Reial decret 2/2004, de 5 de març, se 
sotmet l’expedient a informació pública per un termini de quinze dies, comptador des de l’endemà 
de la publicació d’aquest anunci en el butlletí oficial de la província, durant el qual les persones 
interessades podran presentar les al·legacions que estimin oportunes. Així mateix, establir que ha 
d’estar a la disposició de les persones interessades a la seu electrònica d’aquest Ajuntament (adreça 
https://arta.cat). Considerar definitivament aprovada La modificació si, durant el termini esmentat, 
no es presenten reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà del termini d’un mes per resoldre-les. 
 
4. Trametre aquest acord al Departament de Recursos Humans i a la representació sindical. 
 
 
Acords 
 
1. Acordar, per 8 vots a favor (PSOE, PI i AA) i 4 vots en contra (UIA i PP): 
1.1. Aprovar inicialment el pressupost general de l’Ajuntament d’Artà per a l’exercici econòmic de 
2020, juntament amb les seves bases d’execució, el resum per capítols del qual és el següent: 
PRESSUPOST D’INGRESSOS 2020   
Capítol               Pressupost 
I.    Impostos directes     4.760.000,00 
II.   Impostos indirectes       570.595,85 
III. Taxes, preus públics i altres ingressos  3.778.752,00 
IV.  Transferències corrents    2.247.510,00 
V.   Ingressos patrimonials         33.102,00 
VI.  Alienació d’inversions reals      0,00 
VII. Transferència de capital       691.299,71 
VIII. Actius financers        0,00 
IX.   Passius financers        0,00 
Total d’ingressos                        12.081.259,56 
PRESSUPOST DE DESPESES DE 2019   
Capítol              Pressupost 
I.    Despeses del Personal    5.131.160,47 
II.   Despeses corrents en béns i serveis  4.209.196,61 
III.  Despeses financeres            20.002,00 
IV.  Transferències corrents       408.972,20 
V.    Fons de contingència       109.002,00 
VI.   Inversions reals     1.530.649,80 
VII. Transferències de capital      1,00 
IX.  Passius financers        672.275,48 
Total de despeses                       12.081.259,56 
1.2. Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots els llocs de treball reservats a 
personal funcionari, personal laboral i personal eventual. 
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1.3. Exposar al públic el pressupost general de 2020, les bases d’execució i plantilla de personal 
aprovats, per un termini de quinze dies, mitjançant anuncis en el Butlletí Oficial de les Illes Balears 
i en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament, a l’efecte de presentació de reclamacions per part de les 
persones interessades. 
1.4. Considerar elevats a definitius aquests acords en el cas que no es presenti cap reclamació. 
1.5. Trametre’n un còpia a l’Administració de l’Estat, així com a la comunitat autònoma. 
 
2. Acordar, per unanimitat: 
2.1. Aprovar els  criteris  d’autorització i de priorització d’activitats supramunicipals: 
a) No autoritzar dues proves de recorregut el mateix dia. 
b) No celebrar proves: 

- Diumenges dels mesos de juliol i agost 
 - Setmana Santa. 
2.2. Aprovar els criteris municipals d’autorització i de priorització d’activitats municipals: 
a) No autoritzar dues proves de recorregut el mateix dia. 
b) No autoritzar cap prova els dies 16 i 17 de gener. 
c) Les proves esportives a realitzar durant les festes patronals (ja sigui a Artà o a la Colònia de Sant 
Pere) s’han d’incloure dins els programes de festes pertinents. 
2.3. Aprovar el calendari d’activitats l’autorització de les quals està atribuïda a la  competència de 
l’Ajuntament: 
- 27/06/2020. Cursa Arran de Mar (atletisme). 19 h. Colònia de Sant Pere (Artà). Organitzador: 
Club Atletisme Artà. 
- 03/08/2020. Cursa popular de les Festes de Sant Salvador (atletisme). 23.59 h. 
Artà.  Organitzador: Club Atletisme Artà. 
- 07/08/2020. Circuit Ciclista Festes de Sant Salvador (ciclisme). 15 h. Artà.  Organitzador: Club 
Ciclista Artanenc. 
- 19/09/2020. Cursa Fira d’Artà (atletisme). 17 h. Artà. Organitzador: Club Atletisme Artà. 
- 25/10/2020. Marató Muntanyes d’Artà (atletisme). Artà. Organitzador: Club Atletisme Artà. 
2.4. Publicar l’acord a la pàgina web de l’Ajuntament. 
2.5. Trametre aquest acord al Servei d’Activitats Classificades del Consell de Mallorca 
(act_class@conselldemallorca.net). 
 
3. Acordar, per unanimitat: 
3.1. Canviar les característiques de la fitxa “Director/ora d’activitats de temps lliure / Responsable 
Centre Jove”, inclosa en la relació de llocs de treball, per adequar-la als criteris generals de la RLT 
abans de dur a terme la nova contractació, canvis que s’especifiquen a continuació: 
- La denominació del lloc de feina ha de passar a ser “Director/a d’activitats de temps lliure / 
Tècnic/a del Centre Jove”. 
- El nivell de complement de destinació ha de passar a ser el 16. 
- El tram general de categoria professional del complement específic mensual ha de passar a ser de 
170,82 €. 
- El tram especial no consolidable del complement específic mensual ha de passar a ser de 97,84 €. 
3.2. Aprovar la nova fitxa de “Director/ora d’activitats temps lliure / Tècnic/a del Centre Jove”, 
inclosa en la relació de llocs de treball de l’Ajuntament d’Artà. 
3.3. Publicar aquest acord en el BOIB i, de conformitat amb el que determina l’article 169 del text 
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat pel Reial decret 2/2004, de 5 de març, se 
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sotmet l’expedient a informació pública per un termini de quinze dies, comptador des de l’endemà 
de la publicació d’aquest anunci en el butlletí oficial de la província, durant el qual les persones 
interessades podran presentar les al·legacions que estimin oportunes. Així mateix, establir que ha 
d’estar a la disposició de les persones interessades a la seu electrònica d’aquest Ajuntament (adreça 
https://arta.cat). Considerar definitivament aprovada La modificació si, durant el termini esmentat, 
no es presenten reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà del termini d’un mes per resoldre-les. 
3.4. Trametre aquest acord al Departament de Recursos Humans i a la representació sindical. 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària accidental, estenc aquesta acta. 
 
La secretària accidental     Vist i plau 
        El batle 


